
 

 

 
   
 

 

Motie Ex Ante onderzoek Rekenkamer huis van de stad 

 
 

De gemeenteraad van Helmond in vergadering bijeen op 30 juni 2020 

 

Overwegende: 

 

• Dat de gemeenteraad op het punt staat een zeer omvangrijke investering te doen t.b.v. het huis van de stad; 

• De gemeente Helmond vanwege de Coronacrisis in een beleidsarme periode zou dienen te verkeren; 

• Wij niet weten wat er de komende jaren allemaal in financiële zin op ons af komt; 

• Door de Coronacrisis er andere inzichten zijn gekomen rondom werkplekken voor medewerkers; 

• Wij nu reeds een aantal bezuinigingen in het vooruitzicht hebben gekregen voor de komende tijd. 

 

Constaterende: 

 

• Dat een investering van ruim 40 miljoen euro in het huis van de stad een stevige investering is; 

• Wij zuinig dienen om te springen met de beperkte financiële middelen die er zijn; 

• Vanuit een financieel specialist van de gemeente is bevestigd, dat op het moment de rente gaat stijgen de jaarlijkse 

exploitatielasten navenant zullen stijgen; 

• Met de parkeervoorziening bij het huis voor de stad geen rekening is gehouden; 

 

Spreekt uit: 

 

• Dat de gemeenteraad meer duidelijkheid dient te krijgen over de financiële risico’s die er wellicht zijn; 

 

Verzoekt: 

 

• De rekenkamer een zg. Ex ante (vooraf) onderzoek te laten doen naar de financiële risico’s die de gemeente loopt in 

de realiseringsplannen voor het Huis van de Stad in relatie tot de complete begroting; 

• Dit verzoek namens de raad bij de Rekenkamer neer te leggen; 

• De raad na het onderzoek van de rekenkamer te informeren over de bevindingen. 

 

  

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

  

 

CDA Fractie, 

 

Pieter Vervoort 

 

  


